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Onderstaand de vooraf ingediende technische en informatieve vragen 
 
 

Agendapunt 14, raadsvoorstel vaststellen Horecabeleid 

Fractie Technische / informatieve vragen 

VT 
Bram Thewissen 

Vragen: 
1. Wie zijn de ondervraagden die gebruikt zijn om tot het beleid te komen? 
2. Zijn hier gespreksverslagen van? zo ja, kunnen wij die ontvangen? Zo nee, waarom zijn hier geen 

verslagen van gemaakt? 
 
Antwoorden: 
1. Er is een projectgroep gevormd voor de voorbereiding van het nieuwe beleid. Hierin namen ook 

vertegenwoordigers van de Tilburgse horeca, in de persoon van Ria Cruijssen (Consulent KHN voor 
Tilburg) en Dolf Colen en Alex Boonmann (in hun rol als voorzitter/lid van het bestuur van KHN 
afdeling Tilburg) deel. Daarnaast was een aantal ambtenaren van verschillende disciplines 
vertegenwoordigd in de projectgroep. 

2. Het gespreksverslag van de expertmeeting die is geweest is bijgevoegd. 
 

 

  


